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 "Најбоље решење за Прешевску долину је припајање Косову", поручио је председник
општине Бујановац Шаип Камбери из Вашингтона током посете САД.

  

  „Наравно да је најбоље решење за Прешевску долину припајање Косову, али ми смо и
даље неко са стране ко се не може мешати у став Косовара, јер не можемо да утичемо
на Косово“, рекао је у недељу председник општине Бујановац и лидер Партије за
демократско деловање током гостовања у емисији Глас Америке, преноси приштински
Зери.   

У делегацији политичких представника Албанаца са југа Србије у посети САД су и
Ардита Синани, потпредседница ПДД – а, и Рагми Мустафа, председник Демократске
партије Албанаца (ДПА) и бивши први човек општине Прешево, наводи портал
бујановацке.цо.рс.

  

„Албанци у Прешеву, Бујановцу и Медвеђи би несумњиво прихватили са радошћу
интеграцију у оквире државе Косово“, рекао је Мустафа у истој емисији.

  

Политички представници Албанаца истичу и да због кршења права Албанаца од стране
Србије, једина алтернатива за њих остаје уједињење са Косовом, пише Зери.

  

(Бујановичке)
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